
Hoe zit dat nou, zijn onze zaden biologisch of niet? 

 

Onze zaden worden met zorg en zo duurzaam mogelijk geteeld. Bestrijding gebeurt veelal 

biologisch door bijv. natuurlijke vijanden in te zetten. De zaden zijn absoluut GMO-vrij en 

geheel vrij van ontsmettingsmiddelen.  

Ook gebruiken wij geen bestrijdingsmiddelen binnen ons bedrijf. 

Men noemt dit “conventioneel geteeld” en in principe dus niet biologisch. Het traject om 

biologisch te telen is behoorlijk intensief en daardoor ook erg duur. Bovendien is de teelt veel 

gevoeliger voor tegenslagen waardoor de opbrengst tegen kan vallen.  

  

Ons streven is om zaden te verkopen die op een zo natuurlijk mogelijke manier zijn geteeld. 

Officieel niet biologisch, maar wel GMO-vrij en met zorg geteeld en niet ontsmet of gecoat. 

 

 

 

Team Basiszaden 

Wanneer je echt biologische zaden wilt gebruiken, vraag dan de 

leverancier om het keurmerk SKAL of Demeter. Alleen dan mag het 

label “biologisch” worden gebruikt. Wanneer deze niet aanwezig is, 

dan zijn de zaden in principe ook niet biologisch. 


